
 

 

Verslag wijkforum Krottegem  

13 02 2024 

Opzet Wijkfora Krottegem 
Het wijkforum is een initiatief om de communicatie en overleg met en in Krottegem te 
verbeteren. Het wijkforum wordt om de drie maanden georganiseerd. Het is open en 
toegankelijk voor iedereen die woont en werkt in Krottegem.  Het is de plaats waar inwoners, 
verenigingen en stedelijke vertegenwoordigers samen het overzicht houden over alle plannen 
die lopen in en rond Krottegem. Daarnaast is het de plek waar samen wordt nagedacht over 
hoe het overleg en de communicatie georganiseerd kan worden. We hanteren hierbij continu 
een positieve en constructieve houding.  

Wil je op de hoogte blijven of rechtstreeks uitgenodigd worden? Of wil je een onderwerp 
agenderen op het wijkforum?  Mail dan naar samenleven@roeselare.be .  Op zoek naar meer 
info, de verslagen of presentaties van het wijkforum? Surf dan naar www.buurten.roeselare.be  

Verslag en opvolging Wijkforum 13/02/2024 – 19u - TRAX 
Agenda 

1. Verwelkoming schepen Delrue 
2. Overlopen en stand van zaken lopende projecten  
3. Toelichting project ‘Thuiswaarts’  
4. Toelichting vijfpuntenplan netheid door Krottegemse Ransels vzw 
5. Toelichting beleid netheid stad Roeselare 
6. Kort netwerkmoment 

 

Verwelkoming  

Piet Delrue, schepen wijkenbeleid en participatie heet iedereen welkom.  

Overlopen en stand van zaken lopende projecten 

Matthias, beleidsmedewerker wijkenbeleid en participatie, geeft een toelichting van de lopende 
projecten in Krottegem. Volgende zaken komen aan bod:  

Burgerbegroting Krottegem  

De stand van zaken van de verschillende initiatieven in de Krottegemse burgerbegroting wordt 
overlopen.  

Volgende projecten werden afgerond of zitten in afrondingsfase:  

• Tenten voor wijkverenigingen (afgewerkt) 
• Bloemen voor Batavia (inzaaien nog uit te voeren) 
• Materiaal voor Kippegem (kippenhokken geplaatst) 
• Winterlichtjesfestival (campagne achter de rug) 
• Zaterdagmarkt op de OLV Markt (eerste editie gepland op 23/03) 
• Verhoogde speelplatform voor Kinderen (geplaatst) 

Volgende projecten zitten in de planningsfase voor voorjaar 2024. Bij groenprojecten zijn we 
genoodzaakt te wachten op het plantseizoen 2024. 

 

• Groene straten (studie locaties en groensoorten lopende) 
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• Kruidenbakken op de stoep (maximale afmetingen vastgelegd, opstart vergelijkende 
studie type bak, bevraging geïnteresseerde buurtbewoners) 

• Serre ’t Elsenhof (plaatsing in functie van de werken op ’t Elsenhof) 
• Weg naar elk Krottegems Speelpleintje (uitvoering in mei) 
• Bijenlint (groenzone Vijversstraat-Baliestraat vastgelegd) 
• Kleur voor Krottegem (thema ‘vaart’ vastgelegd, uitvoering in mei) 
• Kraaknette Ardooisesteenweg (ontwikkeling nudging campagne door studio Arsène, 

uitvoering in april) 
• Signaalbomen (selectie locatie bomen, uitvoering komend plantseizoen) 
• Picknickbank Pas par Toe (bank wordt ieder moment geplaatst) 
• 2 bomen per school (De Plataan plantte reeds aan met leerlingen, volgende scholen 

volgen het komend plantseizoen) 
• Workshop bijenhotel (wordt in april georganiseerd in de Plataan) 
• Skate element TRAX (leveranciers worden momenteel vergeleken) 
• Waterkraantje (wordt geplaatst tijdens de aanleg van het Munitieplein) 
• Fluohesjes pimpen (wordt in maart georganiseerd in de Mozaïek) 
• Voorzien van banners aan de school (ontwerpen (zie presentatie) in druk) 
• Cheque Kringwinkel (6e leerjaar van de Spanjeschool brengt in maart/april een bezoek 

aan de kringwinkel en zal de cheque dan overhandigen) 
• Voetbaltafel buiten (leveranciers worden momenteel vergeleken, plaatsing op TRAX) 
• Free Birds (aanplantingsplan klaar, uitvoering maart-april) 

  

Volgende opmerkingen/vragen komen uit het publiek: 

• Vraag om de afmetingen en foto van de tenten voor wijkverenigingen graag toe te 
voegen aan het verslag.  

• Antwoord: de afmeting van de tent is 4 meter op 4 meter. Er kan contact opgenomen 
worden met wijkcomité De Flandriens (https://sites.google.com/view/flandriastraat) voor 
verhuur.  
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• Vraag of er contactgegevens beschikbaar zijn van de organisator van de Krottegemse 
Markt? Zo kunnen er geïnteresseerde marktkramers contact opnemen.  

• Antwoord: er kan hiervoor steeds contact opgenomen worden met vzw Krottegemse 
Ransels, de organisator van de markt, via: frank.wauters25@gmail.com.  
 

Site Damman Croes 

Begin februari zal de tijdelijke oproep verschijnen op de website van projectontwikkelaar 
‘CAAAP’ 

Er komen geen verdere opmerkingen van de deelnemers. 

’t Elsenhof 

De werken aan ’t Elsenhof zijn gestart. De serre (burgerbegroting) wordt geplaatst in functie 
van de timing van de werken. 

Er komen geen opmerkingen van de deelnemers.  

Tijdelijke invulling oude kantine  

De afbraakwerken aan de oude kantine zijn klaar. Momenteel zijn er nog geen concrete 
plannen voor de site. De stad merkt deze site wel aan als plaats waar een 
creatieve/participatieve invulling vorm kan gegeven worden. Dit zal dan ook later terugkomen 
op een wijkforum. 

Volgende opmerkingen/vragen komen uit het publiek. 

• Vraag: zou de zone (voorkant) afgezet kunnen worden om de site netjes te houden?  
• Antwoord: er wordt bekeken welke manier het best om een nette omgeving te 

verzekeren. 

Vergroening Munitieplein 

In het voorjaar van 2024 start de heraanleg van het Munitieplein. Volgende ingrepen worden 
uitgevoerd: 

• Natuurlijke speelelementen 
• Meer groen (hoge groenelementen en planten) 
• Pannasoccer wordt verplaatst 
• Voldoende planten langs de Mandeldreef om een barrière tussen straat en plein te 

creëren 
• Drinkwaterkraan (via de burgerbegroting) 
• Extra stalling voor fietsers 

Er komen geen opmerkingen van de deelnemers. 

TRACK 

In Krottegem liep een participatief kunsttraject genaamd ‘TRACK’ onder begeleiding van de 
Batterie. Via dit project verzamelde men verhalen met als thema ‘vluchten’ en ‘trajecten’. Deze 
verhalen werden verwerkt in een maquette en een korte film. Op 20 december kon iedereen de 
film gratis gaan bekijken in de Spil. Hiermee is het traject TRACK afgerond. 

Volgende opmerkingen/vragen komen uit het publiek. 

• De vraag wordt gesteld wanneer de film nog eens zichtbaar.  
• Antwoord: deze zal te zien zijn op de Erfgoeddag in de oude bib aan de OLV Markt op 

21/3 
 

• De vraag wordt gesteld of de film online zichtbaar is. 
• Antwoord: voorlopig is dit niet de bedoeling. Midwest neemt dit mee.  

 

Toelichting nieuwe initiatieven 
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Toelichting project ‘Thuiswaart’ Midwest  

Hugo Verhenne, stafmedewerker publiekswerking Ergoedcel Midwest, geeft een toelichting 
over het project ‘Thuiswaarts’ 2024. Zijn presentatie werd toegevoegd aan de stukken.  

Hij lanceert een warme oproep aan mensen die willen meewerken aan het project ‘Thuiswaarts’. 
Geïnteresseerden kunnen meer info krijgen via: samenleven@roeselare.be  

Het resultaat van dit traject zal zichtbaar zijn op 01/06 in het Noordhofpark.  

Er komen geen opmerkingen van de deelnemers. 

Toelichting vijfpuntenplan Krottegemse Ransels VZW 

Frank Wauters, bestuurder Krottegemse Ransels vzw, geeft een toelichting over vijfpuntenplan 
netheid.  

1. Vragen aan elke Krottegemnaar om bij wijze van spreken voor eigen deur te vegen.  

2. Vragen aan alle bedrijven, sociale instellingen, etc. om hun aangelande stoep en/of 
terreinen netjes willen (laten) maken. 

3. Drie extra openbare vuilnisbakken plaatsen aan de Ardooisesteenweg. 

4. Verhuizen van twee textielcontainers op de O.L.V.-markt. 

5. Oproep aan Krottegemnaren om mee te helpen mooimaken en Didier bij te staan.  

Via deze punten is het de bedoeling van de Krottegemse Ransels om een positief signaal te 
geven en mensen op te roepen elk hun duit in het zakje te doen. Ze juichen initiatieven als de 
mooimakers toe. Daarnaast willen ze graag twee werkpunten (punt 3 en 4) aankaarten bij de 
stad. 

De vragen uit het publiek worden gebundeld na de presentatie van de stad rond netheid.  

Toelichting beleid netheid door stad Roeselare 

Stefaan Van Coillie, schepen afval en netheid, heet iedereen welkom.  

Martine Lakiere, beleidsmedewerker Milieu, geeft toelichting over het beleid van de stad 
omtrent Milieu. Ze focust zich naast het algemeen kader ook specifiek op acties in de wijk 
Krottegem.  

De toelichting loopt inhoudelijk gelijk met de presentatie. Deze wordt toegevoegd aan  de 
stukken. 

Volgende opmerkingen/vragen komen uit het publiek.  

• Vraag tot plaatsen van extra vuilbakken. Volgende locaties worden voorgesteld. 
o Sint-Hubrechtstraat 
o Rand Ardooisesteenweg (rand station) 
o Hoek Mariastraat 

• Antwoord: Er stonden vroeger minstens 2 vuilnisbakken extra in de Ardooisesteenweg 
en 1 ter hoogte van de toegang van de St. Hubrechtstraat. Omwille van misbruik door 
het steeds inwerpen van huisvuil/bedrijfsafval, werden deze weg genomen. 

 
 In kader van de snoeproute van scholieren die van en naar de Broederschool gaan, is 
 een bijkomende straatvuilnisbak geplaatst, op de hoek Ardooisesteenweg/Fabriekstraat. 
 
 De handelszaken in de Ardooisesteenweg werden gewezen op hun 
 verantwoordelijkheid (politiereglement). Ze moeten zelf een vuilnisbak voorzien (binnen 
 of buiten hun zaak), voor het inwerpen van verpakkingsafval van goederen die ter 
 plaatse worden geconsumeerd.   
 
 In opvolging van het wijkforum wordt met de werkgroep van de Ardooisesteenweg,  die 
 zich  bezig houdt met openbare netheid, wordt nog eens extra samen gekomen. Zo 
 kunnen nieuwe voorstellen besproken worden. 
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• Vraag tot verplaatsen van de textielcontainer aan de OLV Markt. Het station (zone de 
Lijn) wordt als suggestie gegeven.  

• Antwoord: de container is moeilijk te verplaatsen. Vrachtwagens moeten kunnen keren 
en de container moet op het openbaar domein staan. De zone van de Lijn aan het 
station is geen eigendom van de stad. 
 

• Vraag tot verplaatsen glascontainer aan de OLV Markt.  
• Antwoord: De glasbol zit ondergronds en kan niet verplaatst worden.  

 
• Vraag naar een exacte telling van het aantal vuilbakken in Krottegem (50) en waar ze 

staan (via een kaartje). 
• Antwoord: het aantal afvalrecipiënten op openbaar domein (aantal glasbollen, 

textielcontainers, straatvuilnisbakken,.. ) werd intern opgevraagd voor Krottegem. 
Actuele cijfers worden later ter beschikking gesteld.  

 
• Vraag om handelaars in de Ardooisesteenweg te sensibiliseren en desnoods te 

handhaven voor klanten die de stoep bevuilen.  
• Antwoord (kwam ook naar voor uit het publiek): het is de persoonlijke 

verantwoordelijkheid van klanten en passanten om net te zijn. We kunnen handelaars 
hier slechts beperkt op aanspreken. Dit laatste werd in het verleden al gedaan. We 
blijven in de toekomst inzetten op verdere nudging o.a. via Mooimakers en Kraaknette 
Ardooisesteenweg (project burgerbegroting i.s.m. Studio Arsène).  
 

• Vraag om dringend statiegeld te heffen op plastics.  
• Antwoord: dit is een Vlaamse bevoegdheid. 

 
• Vraag naar timing apart inzamelen bioafval en de nood aan een gebruiksvriendelijke 

systeem hiervoor.  
• Antwoord: MIROM is deze aparte inzameling aan het voorbereiden. Vanaf 01/01/2026 

moet de aparte huis-aan-huisinzameling in voege treden.  
 

 

Wijkfora 2024 (steeds in TRAX) 

• Dinsdag 16 april 
• Dinsdag 28 mei 
• Dinsdag 15 oktober 
• Dinsdag 10 december 


